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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2023. október 25. (szerda) napján 8 óra 30 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyalójában (7100 Szekszárd, Béla király tér 8.) 

megtartott rendes, nyilvános üléséről/ 
 

 

Jelen vannak:    Máté Péter elnök- 
Móra Viktória elnökhelyettes- 
Bomba Gábor tag- 
Gulyás Róbert tag- 

 

Egy bizottsági hely betöltetlen; 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető (!z aljegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként); 
dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető; 

Kocsis !nikó osztályvezető/ 
 

!z elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottságból 4 bizottsági tag jelen 
van, valamint, hogy a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 8 óra 30 perckor 

megnyitja. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és 
intézményei 2023; évi, valamint 2024; I; félévi Beszerzési Terve módosításának 
jóváhagyására” tárgyú előterjesztés napirendre vételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottsági 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: 
Dr. Harci-Kovács Kolos, irodavezető ügyvéd) 2023; szeptember havi teljesítésigazolásának 
jóváhagyására” tárgyú előterjesztés napirendre vételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottsági 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
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NAPIREND 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat visszatérítendő támogatásról szóló háromoldalú megállapodás módosításáról 
tárgyban- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(225/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat Dr. Eszteri Zoltán Endre egyéni ügyvéddel történő eseti megbízási szerződés 
megkötésére a Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala ellen, a Pécsi 
Törvényszék előtt 9;K;700;595/2023; ügyszám alatt folyamatban lévő közszolgálati 
jogviszony megszüntetése tárgyban indított közigazgatási perében a Hivatal jogi 
képviseletének ellátására 

(73/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2023; évi, valamint 
2024; I; félévi Beszerzési Terve módosításának jóváhagyására 

(72/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, 
irodavezető ügyvéd) 2023; szeptember havi teljesítésigazolásának jóváhagyására  
(74/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat visszatérítendő támogatásról szóló háromoldalú megállapodás módosításáról 
tárgyban- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(225/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Úgy indult a történet, hogy szerettük volna, ha kinyit a 
Szekszárdi Családbarát Strand és Élményfürdő, ehhez az önkormányzat 50 millió 
visszatérítendő támogatást nyújtott oly módon a Diákétkeztetésnek, hogy ő október 30-ig 

visszafizeti, de már eleve a vízmű számlájára kéri ezt az összeget, azzal, hogy a vízmű a saját 
létesítményein ezt a felújítást a megnyitáshoz elvégzi/ Ez megtörtént ismereteim szerint, a 
strand június 16-án kinyitott/ !mikor !ttila beszámolt a Diákétkeztetés 2/ negyedéves 
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teljesítményéről, a tisztelt bizottság kérdezte a Strand és Élményfürdő nyári működését/ !kkor 
igazgatóságvezető asszony jogosan rákérdezett, hogy rendben, ott egy 20 millió körüli 
nyereségről számolt be és azt mondta igazgatóságvezető asszony azon kérdésére, hogy vissza 

tudja-e fizetni az 50 milliós támogatást, hogy számol, hogy mennyit/ Miután ez előzetes 
egyeztetésen nem ment át, jómagam kérdeztem meg !ttilát, mi a végső szám, amit vissza tud 
fizetni, anélkül, hogy a Diákétkeztetés megzuhanna/ !z volt a javaslata, korábban már egy 
beszélgetés során, hogy akkor ő a Diákétkeztetésnél megszűntetné a munkaviszonyát, 
lemondana a munkabéréről, más gazdasági társasághoz lenne terelve az a kiadás is, 
mindemelett, hogy 2/700/000 forint körül a vízműtől visszaérkezett, mint fel nem használt 
összeg után javasolt egy 10 milliós visszafizetést, e szerint készítettem el a 3 oldalú 
megállapodást, ennek a paraméterei mentén/ Időközben !rtimné nyugdíjba vonulása okán a 
vízmű ügyvezetéséről lemondott, hogyha a tisztelt bizottság szeretné megvizsgálni a strandra 
költött összegeket, kértem köztes mérleget, szállítói analitikát, egyebeket, mivel az 
előterjesztésemre nem érkezett ide, ezért abban egy másik előterjesztésnek még nem 
melléklete, csak az átadás-átvételnek, de időközben megérkezett, tehát a tisztelt bizottság 
szeretné átnézni, hogy mennyi volt a valós ráköltés, vagy bármi, ezzel nincs gond, az 
megvalósult, köszönöm, kérdés, hogy ez így megfelelő-e, hogy úgy módosítjuk a szerződést, 
hogy most október 30-ig az ügyvezető úr a Diákétkeztetés részéről 10 millió forintot visszautal 
és az újabb határidőt 24 október 31-ig állapítottuk meg/ 
 

Máté Péter elnök: Mariannt szeretném kérdezni, még mielőtt bármit is mondanék, van-e erre 

pénzünk? 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Pénzünk nagyon szűkösen van, mi számoltunk ezzel a 49 
millió visszafizetéssel, szükségünk lenne bevétel szempontjából erre a 49 millióra/ 
 

Máté Péter elnök: Köszönöm szépen, én is így gondoltam, szerettem volna, hogy megerősítsd/ 
!zért volt 3-as megállapodás, hogy biztos helyen legyen a pénz, de úgy látom, nem került 
biztos helyre, itt tőled kérdezem, én nem támogatom a javaslatot/ Van egy szerződésünk, ha 
ezt nem fogadják el, akkor végre kell hajtani, véleményem szerint ez a megoldás/ 
 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: !kkor elindul a folyamat, fizetési felszólítás, fizetési 
meghagyás kibocsátása a gazdasági igazgatóság részéről/ Ennek ez lesz a menete/ Nincs 
ismeretem köztes mérlegről a Diákétkeztetésnél, hogy neki van-e többre visszafizetésre 
módja, de majd megoldja/ 
 

Máté Péter elnök: !zért furcsállom ezt a dolgot, ahányszor beszéltünk az igazgató úrral, ő azt 
mondta, a strand rendben van, jól megy, minden rendben/ Most meglepődve az 
előterjesztésben láttam, egyébként nem tudtam erről az egészről, hogy ez gondot jelentene 
és még egy dolgot nem értek, akkor, amikor a strandon nincs utalásos számla, nincs fizetési 
határidő a családbarát élményfürdő belépőivel, mindenki azonnal fizet, az étkezésre nincs 
átutalásos számla, ami majd kintlévőségként jelentkezik, azonnal fizet/ ! bevétel az azonnal 
jelentkezett, gyakorlatilag a strandnak a bezárásával abban a pillanatban meg kellett lennie a 
pénznek/ Nem értem, miért kellett ennyit számolni ezen, hogy több, mint egy hónap eltelt, 
mire kiderül, hogy még sincs pénz, én ezt egyszerűen nem értem/ Nem tudom ezt elfogadni/ 
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Bomba Gábor tag: !nnyira én se, ez az igazság, valamilyen úton-módon a költségvetésben 
szükségünk van erre a pénzre, gondolkoztunk ezen, Mariann utánanézett, hogy esetleg az 
osztalékelőleget lehet a cégtől felvenni, hiszen elmondta ügyvezető úr, hogy a Diákétkeztetés 
meg a Közétkeztetési Kft/ is pozitív eredménnyel fog járni és nem kicsi eredményre számít, 
viszont májusban lesz mérlege, nekünk meg most kellene a pénz, sajnos megnézték, az alapító 
okirat nem teszi lehetővé osztalékelőlegnek a kifizetését, tehát annak a terhére, én annyit 
finomítanék, hogy fogadjuk el a 10 milliót most október 31-ig és módosításban annyit tudok 

elképzelni, hogy december 30-ig kitoljuk a maradékra a határidőt, ezzel egy kis lélegzetet 
adunk, meg számolgathat az ügyvezető úr/ Ennyi/ 
 

Máté Péter elnök: Miután likvid problémánk van, elfogadhatatlan számomra a dolog/ Tehát 
van egy 3-as megállapodás, ezt a megállapodást azzal indokolva utólag 2 hónnappal, hogy 
rossz volt az idő, egész nyáron nem volt rossz az idő, voltak rossz időszakok valóban, ugye 
szabadon hagytuk a bevételt, tehát családbarát élményfürdő bevétele nőtt, mert a 
belépőjegyek magas áron voltak, az étkeztetés az övék volt, a büféket is ők üzemeltették, épp 
ez volt az indoklás, hogy ezért lesz az egész nyereséges, voltak rendezvények, nem tudom ezt 
elfogadni, hogy októberben bejövünk azzal, hogy nincs pénz és a városnak kell a pénz, én ezt 
nem tudom elfogadni, van egy megállapodásunk, tartsa magát hozzá, nincs módosítás, ez az 
én véleményem/ 
 

Bomba Gábor tag: Csak annyi, hogy Mariann én úgy értettem a szavaidból, hogy év végéig 
számoltunk ezzel a pénzzel és nyilván arra van szükség, hogy visszafizessük a hitelünket 
december 31-gyel/ Talán likviditási probléma most nincs, viszont a hitelkeretből dolgozunk, 
december 30-ára szükség lehet a pénzre, így korrigálnám a javaslatom, ha ez így van/ 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Igen, ez pontos, jelenleg likviditási problémánk nincsen, 
folyószámla hitelkeretet nem használunk, nem vagyunk mínuszban, de év végéig úgy 
kalkuláltunk, ahhoz, hogy a Volánt és egyéb kifizetéseket eszközöljünk, ahhoz szükségünk van 
erre a 49 millió forintra/ Most jelen pillanatban, ha !ttila be is fizeti a 10 millió forintot, nekünk 
az is segítség, viszont nekünk év végéig egész biztos, hogy kell a többi különbözet, ha azonnal 
nem is tudja kifizetni, ez most nekünk jelen pillanatban nem okoz likviditási problémát/ Mai 
nappal, mai hónapban, de év végéig mindenképpen szükségünk van rá, ebben egyetértek 
Gáborral/ 
 

Máté Péter elnök: Nem látom, hogy a Családbarát élményfürdő működtetéséből, ami 
szeptemberben bezárt, miből lenne decemberre bevétel/ Ez csak az egésznek az elodázása, 
tehát továbbra sem támogatom a módosítást/ !kkor én azt teszem fel szavazásra, hogy nem 
fogadjuk el a határozati javaslatot, nem módosítjuk/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

125/2023; (X;25;) határozata 

visszatérítendő támogatásról szóló háromoldalú megállapodás módosításáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat 

visszatérítendő támogatásról szóló háromoldalú megállapodás módosításáról tárgyban” 
tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek nem javasolja elfogadásra/ 
 

Határidő: 2023; október 26; 
Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat Dr. Eszteri Zoltán Endre egyéni ügyvéddel történő eseti megbízási szerződés 
megkötésére a Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala ellen, a Pécsi 
Törvényszék előtt 9;K;700;595/2023; ügyszám alatt folyamatban lévő közszolgálati 
jogviszony megszüntetése tárgyban indított közigazgatási perében a Hivatal jogi 
képviseletének ellátására 

(73/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Gyakorlatilag ez a Gábor Feri pere, ahol megbíznánk Eszteri Zoltánt, aki 
vállalná/ Van kérdése valakinek? Valójában én úgy látom, nem vállalta más, eleve egy vesztes 
pernek nézünk elébe és gyakorlatilag jogi képviselő meg kell, mert azt nem tehetjük meg, hogy 

nincs jogi képviselőnk és miután ez az egyetlen lehetőségünk van, azt javaslom fogadjuk el, 
órabért adott meg, ami 14 ezer forint, ez az ár piaci, megfelelő vagy olcsó? 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Olcsóbb, mint a Kolosé/ 
 

Máté Péter elnök: Jó, de a Kolos nyerni szokott/ ! határozati javaslatot egyben teszem fel 
szavazásra/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 

1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

126/2023; (X;25;) határozata 

A Dr. Eszteri Zoltán Endre egyéni ügyvéddel történő eseti megbízási szerződés megkötésére 
Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala ellen a Pécsi Törvényszék előtt 
9;K;700;595/2023; ügyszám alatt folyamatban lévő közszolgálati jogviszony megszüntetése 
tárgyban indított közigazgatási perében a Hivatal jogi képviseletének ellátásáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 14/2023/ (V/8/) önkormányzati rendelettel 
módosított Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023/ évi költségvetéséről szóló 
2/2023/ (II/21/) önkormányzati rendelet 3/ § (32) bekezdése alapján, valamint a Szervezeti és 
Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet Pénzügyi 
Bizottság alcím 1/2/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  

 

1. dönt arról, hogy az előterjesztés 2/ mellékletét képező eseti ügyvédi megbízási 
szerződés megbízási díjának fedezetét Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
2023/ évi költségvetésének Pénzügyi Bizottsága kerete terhére biztosítja/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. felhívja a Gazdasági Igazgatóságot az 1/ pont teljesítéséhez szükséges intézkedések 
megtételére/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 

 

3. egyetért a Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala által  Dr/ Eszteri Zoltán 
Endre egyéni ügyvéddel (Szekszárd, Bezerédj utca 16/, K!SZ szám. 36083976) kötendő 
- Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala ellen  a Pécsi törvényszék előtt 
9.K.700.595/2023. ügyszám alatt folyamatban lévő közszolgálati jogviszony 
megszüntetése tárgyban indított közigazgatási perében a Hivatal jogi képviseletének 
ellátására irányuló - eseti megbízási szerződés, az előterjesztés 2/ mellékletét képező 
okirat szerinti tartalmával és felhatalmazza az aljegyzőt az okirat aláírására/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2023; évi, valamint 
2024; I; félévi Beszerzési Terve módosításának jóváhagyására 

(72/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 
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dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Ha van kérdés a beszerzéssel vagy konkrétan a projekttel 
kapcsolatban vagy támogatói okirattal, az !nikó jobban tud segíteni, de a beszerzési tervet 
konkrétan azért módosítjuk, mert a Szőlőhegyi eszközbeszerzésnél az eljárás olyan fordulatot 
vett, hogy bár január óta készült az óvónő és módszertani vezető közreműködésével a műszaki 
tatalom összeállítása, ennek ellenére több tucatos kérdéseket kaptunk és egymást követően, 
a műszaki tartalom ez által olyan mértékben módosul, ha ezekre válaszolunk, hogy új 
közbeszerzést kellett volna kiírni, ezért múlt héten kértük a GVB-t hogy ne határidőt 
módosítson, hanem az eljárást érvénytelenítse/ Nekifutottunk egy megfelelő eljárásrendnek, 
ezért második körben megengedi már a támogatási szerződés a közreműködő szerv is, hogy 
már ne abba a rendbe kezdjük újra, hanem tekintsük át és úgy módosítjuk, ezért is nem hoztuk 
erre a hétre kapkodva magát a műszaki tartalmat és az eljárást indító adatlapokat, mert azzal 
már nem értettem volna egyet, hogy hamar ugyanazt hozzuk be, hanem tényleg beszerzésre 
alakítva a bútorokat és az egyéb eszközöket, udvari játékok, beltéri játékoka, szétbontjuk, 
ehhez kértünk egy közbeszerzési tanácsadónak a szakvéleményét, küldött példákat is, dr/ 
Balogh Barbara azt mondta, hogy a bútorokat specifikáljuk egy kicsit, tehát óvodai bútor, 
óvodai szék, amit simán meg lehet tenni, hiszen óvodában és bölcsödében le kell kerekíteni, 
kisebb méretű, ha ezt specifikáljuk, akkor nem lesz gondunk, közbeszerzési problémánk, ezt 
visszavontuk, a KFF tudomásul fogja venni, ismereteink szerint nem fogja vizsgálni, de 
egyébként alapos okkal vontuk vissza, és most a beszerzési terv módosítása arra irányulna, 
hogy a négy részajánlatból 3 beszerzés lenne, ahogy mondtam bútor és kül-beltéri játékok és 
egy árajánlatkérés a textíliákra/ Tudtommal/ ! beszerzésbe kellene gyorsan ezt bepakolni, 
most elfogadni, a beszerzési tervbe és jövő hétre ígérem, nem mostanra akartam tenni, 
hanem egy alapos jól kidolgozott műszaki tartalommal és eljárást indító adatlapokkal a 
szőlőhegyet gyorsan lezárjuk, lefuttatjuk és beszerezzük/ 
 

Máté Péter elnök: Kérdés? Úgy gondolom, hogy kullogunk az események után/ Ezt nyugodtan 
kijelenthetjük/ !kkor az irántad levő bizalommal a határozati javaslatot szó szerint tesszük fel 
szavazásra/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

127/2023; (X;25;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei  
2023; évi, valamint 2024; I; félévi Beszerzési Terve módosításának elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által a 29/2019/ (XII/23/) 
önkormányzati rendelettel elfogadott és a 7/2023/ (III/30/) önkormányzati rendelettel 
módosított Szervezeti- és Működési Szabályzatában (a továbbiakban. SZMSZ) foglalt hatásköri 

szabályok értelmében, 1/ melléklet a Pénzügyi Bizottság (a továbbiakban. Bizottság) alcím 3/ 
pontjának 3/3/ alpontjában meghatározott hatáskörében eljárva 

 

 

 



 

 

8 

1. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata és intézményei 2023/ évi, valamint 
2024. I. félévi Beszerzési Terve módosításának elfogadásáról az előterjesztés szerinti 
tartalommal; 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, 
irodavezető ügyvéd) 2023; szeptember havi teljesítésigazolásának jóváhagyására  
(74/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Ez a Kolos teljesítési igazolása, Edit, mi a véleményed róla? 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Ő elvégezte valóban és rendesen megszórjuk kérdésekkel/ 
Őt most nem szavad elengedni semmiképpen/ 
 

Máté Péter elnök: Jó, akkor a határozati javaslatot fogadjuk el és fizessük ki a Kolosnak járó 
pénzt/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

128/2023; (X;25;) határozata 

a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, irodavezető 
ügyvéd) 2023; augusztus havi teljesítésigazolásának jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti 
és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Pénzügyi Bizottság alcím 1/7/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  

 

1. dönt a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda 2023/ szeptember havi 
teljesítésigazolásának az elfogadásáról az előterjesztés melléklete szerinti 
tartalommal; 
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Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 8 óra 52 perckor 

berekeszti. 

 

K.m.f. 

 

 

 

Móra Viktória 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

Készítette: 
dr; Holczer Mónika 

  jegyzőkönyvvezető 

  

 

Máté Péter 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr. Biró Gyula 

                aljegyző 

 


